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Rada Miasta i Gminy Kórnik 

SE-BRM.0002.4.2019  

 

Protokół nr 8 

VIII Sesja Rady Miasta i Gminy Kórnik odbyła się 24 kwietnia 2019 roku. Obrady rozpoczęto  

o godzinie 13:00, a zakończono o godzinie 17:26. Sesja miała miejsce w sali posiedzeń 

ratusza bnińskiego. 

 

 

 

W posiedzeniu wzięło udział 19 radnych. 

Obecni: 

1. Anna Maria Andrzejewska 

2. Beata Bruczyńska 

3. Maciej Brylewski 

4. Dominika Buczkowska 

5. Iwona Cupryjak 

6. Stanisław Duszczak 

7. Roman Genstwa 

8. Robert Jankowski 

9. Jarosław Janowski 

10. Magdalena Kosakowska 

11. Iwona Kosmalska 

12. Adam Lewandowski 

13. Jarosław Mieloch 

14. Tomasz Nagler 

15. Magdalena Pawlaczyk 

16. Andrzej Regulski 

17. Jerzy Rozmiarek 

18. Andrzej Surdyk 

19. Jerzy Walczyk 

20. Agnieszka Wiśniewska 

21. Adam Zydroń 
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1. Otwarcie sesji – stwierdzenie kworum i przedstawienie porządku obrad: 

Przewodniczący Adam Lewandowski otworzył VIII Sesję Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

Powitał zebranych. Na podstawie listy obecności stwierdził, że w Sesji uczestniczy  

19 radnych. Rada miała kworum i mogła podejmować prawomocne decyzje. 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad.  

Radna Beata Bruczyńska poprosiła, by podczas omawiania projektu uchwały w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, terenów położonych w obrębie 

geodezyjnym Skrzynki, w rejonie ul. Poznańskiej, gmina Kórnik wysłuchać mieszkańców. 

Poprosiła także, by w przypadku ich spóźnienia się na obrady dotyczące wskazanego 

projektu, poczekać na zainteresowanych. Przewodniczący Adam Lewandowski zaznaczył,  

że projekt został wpisany do porządku obrad jako ostatni dokument z bloku uchwał. 

Następnie zgodził się z prośbą radnej.  

Radny Stanisław Duszczak zapytał, czy wątpliwości natury formalnej mogą przeszkodzić  

w procedowaniu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

Przewodniczący Rady uznał, że dyskusja na ten temat będzie się toczyć podczas omawiania 

dokumentu. 

Nie przedstawiono innych zastrzeżeń. Porządek obrad przyjęto jednogłośnie – 19 za. 

Dokument przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji – stwierdzenie kworum i przedstawienie porządku obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z VII Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

4. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej, w tym: 

a) z wykonania przetargów, 

b) sprawozdanie z realizacji rocznego programu współpracy Gminy Kórnik  

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na terenie Gminy Kórnik na rok 2018, 

c) z pozyskiwania środków pozabudżetowych, 

d) z działalności Straży Miejskiej w Kórniku, 

e) z prac Komisji Bezpieczeństwa. 

6. Sprawozdania Komisji Rady z prac w okresie międzysesyjnym. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska w następujących sprawach: 
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a) zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok, 

b) nadania nazwy Żłobkowi w Kamionkach oraz zmiany jego Statutu, 

c) udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć niektórym nauczycielom, obniżek godzin  

dla dyrektorów szkół i innych nauczycieli, którym powierzono funkcje 

kierownicze oraz wymiaru godzin zajęć nauczycieli prowadzących zajęcia  

z przedmiotów o różnym wymiarze godzin zatrudnionych w szkołach  

i placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Miasto  

i Gmina Kórnik, 

e) zamiaru przystąpienia do prac nad koncepcją utworzenia związku 

międzygminnego realizującego zadania z zakresu gospodarki odpadami 

komunalnymi, 

f) określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie Miasta  

i Gminy Kórnik w 2019 roku, 

g) zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Błażejewko, 

h) zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Czołowo, 

i) zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Koninko, 

j) zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Runowo, 

k) nadania nazwy ulicy w miejscowości Kórnik, 

l) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, terenów położonych  

w obrębie geodezyjnym Skrzynki, w rejonie ul. Poznańskiej, gmina Kórnik. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Odpowiedzi na interpelacje. 

10. Wolne głosy i wnioski. Informacje. 

11. Zakończenie sesji. 

 

2. Wybór sekretarza obrad: 

Na sekretarza obrad wybrano radnego Jarosława Mielocha: 18 głosów za,  

przy 1 wstrzymującym się. 
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3. Przyjęcie protokołu z VII Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik: 

Radny Andrzej Regulski poprosił, by w zapisie jego wypowiedzi nt. płotów postawionych 

nad brzegiem Jeziora Kórnickiego – dotyczy budowy kolejnego odcinka promenady, dopisać 

słowo planowanym. Zapis powinien brzmieć: Radny zaznaczył, że należy zlikwidować płoty, 

które postawiono przy planowanym dalszym odcinku promenady nad Jeziorem Kórnickim. 

Protokół, ze zmianą, przyjęto jednogłośnie – 19 za. 

 

4. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym: 

Przewodniczący Adam Lewandowski przedstawił informacje, które stanowią załącznik  

do protokołu. 

Radna Anna Maria Andrzejewska poinformowała, że 10.04.2019, wraz z radną Magdaleną 

Pawlaczyk, uczestniczyła w spotkaniu dotyczącym zbiórki pieniędzy dla chorej mieszkanki 

gminy. 

 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej: 

Sprawozdanie odczytał wiceburmistrz Sebastian Wlazły. Dokument jest załącznikiem  

do protokołu. Po wysłuchaniu informacji radni zadali pytania: 

Radny Jerzy Rozmiarek odniósł się do informacji nt. spotkania dotyczącego PKS Poznań  

(p. 4). Powiedział, że podpisywał petycję w sprawie zabezpieczenia przez Kombus dojazdów 

młodzieży z Czmonia, Czmońca, Radzewa i Konarskiego do szkół w Śremie. Wiceburmistrz 

Bronisław Dominiak przypomniał, że przedstawiciele samorządów podpisali petycję  

o utrzymanie przewozów. Trwają dyskusje nt. formuły przedsiębiorstwa. W negocjacje 

włączyło się Starostwo Powiatowe w Poznaniu. Zebrano deklaracje, które potwierdzają chęć 

podtrzymania linii. Różne są szacowane kwoty niezbędne dla ich utrzymania. MiG Kórnik 

zależy na utrzymaniu kursów PKS Poznań tam, gdzie nie jeździ KPA Kombus.  

Radny Maciej Brylewski poprosił o rozszerzenie informacji nt. p. 14 (spotkanie ze spółką 

Aquanet) i 15 (stworzenie związku międzygminnego – odbiór odpadów). W sprawie 

powołania związku wiceburmistrz Sebastian Wlazły powiedział, że na bieżącej Sesji radni 

będą głosowali nad projektem uchwały wyrażającym chęć przystąpienia MiG Kórnik  

do związku. Przypomniał, że do końca kwietnia rady gmin tworzących Porozumienie Jarocin 

będą obradowały nad takimi samymi zapisami. W sprawie spotkania z przedstawicielami 

Aquanetu informacji udzielił wiceburmistrz Bronisław Dominiak. Podkreślił, że spotkanie 

dotyczyło przede wszystkim miejscowości, o których mowa w sprawozdaniu (Skrzynki, 
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Biernatki i Błażejewo). W sprawie budowy magistrali wodociągowej z Mosiny wiceburmistrz 

wyjaśnił, że nic nie wskazuje na to, że pojawią się opóźnienia. Pod koniec 2019 roku 

rozpocznie się proces wyłaniania wykonawcy. W celu sprawniejszej realizacji zadanie 

podzielono na dwa etapy. W sprawie kanalizacji Czmonia uzgodniono podpisanie 

porozumienia międzygminnego z Gminą Śrem. Pozwoli to na realizację zadania. Obecnie 

ustalane są szczegółowe zasady porozumienia.  

Radna Anna Maria Andrzejewska odniosła się do punktu 2 (spotkanie z przedstawicielem 

firmy Zys). Zapytała, czy raporty, o których mówiono na spotkaniu, zostały już przesłane  

do Urzędu. Następnie, w imieniu Stowarzyszenia Zielony Peryskop, przedstawiła sugestię,  

by w ulotce z harmonogramem wywozu nieczystości zapisać informację o możliwości 

oddawania odpadów niebezpiecznych w PSZOK. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły 

potwierdził, że raporty spływają bardzo szybko. Podkreślił, że spotkanie dotyczyło przede 

wszystkim uszczelnienia systemu odbioru odpadów od firm.  

Drugie pytanie radnej dotyczyło punktu 5. Zapytała, czy w UMiG będzie pracownik, który 

będzie pomagał w spełnieniu procedur związanych z uzyskaniem dofinansowania z programu 

Czyste Powietrze. Wiceburmistrz odpowiedział, że spotkanie z przedstawicielami Fundacji 

Czyste Powietrze cieszyło się ogromnym zainteresowaniem. Fundacja deklaruje bezpłatną 

pomoc w wypełnianiu wniosków. 

Radny Jarosław Mieloch także odniósł się do punktu 14. Zapytał, czy Aquanet podpisał  

już umowę z wykonawcą projektu kanalizacji Błażejewa oraz, czy ustalono datę spotkania  

z mieszkańcami Biernatek. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak powiedział, że spotkanie  

z mieszkańcami Biernatek ustalono na 9.05.2019, godzinę 18.00. W sprawie kanalizacji 

Błażejewa wiceburmistrz odpowiedział, że w ciągu dwóch tygodni ma się odbyć ostateczne 

spotkanie z projektantem. Aquanet poinformuje MiG Kórnik gdy dojdzie do podpisania 

umowy. Podpisanie dokumentu raczej jest pewne.  

Radny Robert Jankowski zasugerował, by infolinię telefoniczną (dot. p. 2) utworzyć  

w ramach struktury UMiG Kórnik, a nie firmy odbierającej odpady. Radny Jarosław Janowski 

zapytał czy zostanie wprowadzone mycie kubłów na odpady, i czy będzie dodatkowo płatne. 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły powiedział, że dotąd nie było takiego zapisu w warunkach 

przetargu. Zaznaczył, że ewentualne wprowadzenie usługi będzie miało wpływ na cenę. 

Radny Stanisław Duszczak zauważył, że obecna konstrukcja harmonogramu narzuca 

wystawianie pojemników z różnego rodzaju odpadami aż 66 razy w roku. Wiąże  

się to z częstymi uciążliwościami zarówno dla mieszkańców, jak i ruchu drogowego. 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły podkreślił, że gminie zależy na jak największej 
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częstotliwości odbioru. Wygląd harmonogramu uwarunkowany jest zakresem prac firmy, 

która obsługuje wiele gmin. 

Radny Maciej Brylewski odniósł się do strajku nauczycieli.  Zapytał, czy samorząd pracuje 

nad możliwością powrotu małych dzieci do szkół. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły 

podkreślił, że rozmowy z dyrektorami prowadzone są cały czas. Zgodził się, że strajk 

powoduje wiele ograniczeń. Wyjaśniane są kwestie dotyczące wypłaty środków. 

Wiceburmistrz oświadczył, że stanowisko burmistrza, skarbnik i obydwu wiceburmistrzów 

jest jednoznaczne: środki zabezpieczone w budżetach placówek oświatowych nie zostaną 

odebrane. Wiceburmistrz zaznaczył, że już nie wszystkie przedszkola strajkują. Podziękował 

dyrektorowi KCRiS Oaza za opiekę nad dziećmi w czasie strajku. Przewodniczący Adam 

Lewandowski dodał, że w SP 1 Kórnik zapewniono opiekę dzieciom, które przychodzą  

do szkoły.  

 

5a) Sprawozdanie z wykonania przetargów: 

Sprawozdanie, które jest załącznikiem do protokołu, przeczytała koordynator Iwona 

Pawłowicz – Napieralska.  

Przewodniczący Adam Lewandowski zapytał kiedy zostanie ogłoszony przetarg na budowę 

boisk (p.10) Wiceburmistrz Bronisław Dominiak odpowiedział, że na początku maja,  

tak, by boiska były wybudowane do końca lata br. 

Radny Adam Zydroń zwrócił uwagę, że przetarg na budowę kolejnej części promenady nad 

Jeziorem Kórnickim (p.1) rozstrzygnięto na kwotę 548 tys. zł, a w budżecie zarezerwowanych 

jest 2,5 mln zl. Zapytał o różnicę. Przypomniał także, że na VII Sesji proponował pozyskanie 

od właścicieli nieruchomości sąsiadujących z planowaną inwestycją oświadczeń w sprawie 

nie występowania o zasiedzenie gruntu. Radny zapytał również, czy wykonano ekspertyzę 

dotyczącą siedliska bobrów. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak wyjaśnił, że w sumie  

2,5 mln zł przewidziane są również wydatki na budowę dojść do promenady z ul. Poznańskiej 

w Kórniku. Zdecydowano, że UMiG nie będzie występował do właścicieli nieruchomości  

o oświadczenia, zwróci się o usunięcie ogrodzeń. Wiceburmistrz zaznaczył, że w omawianym 

obszarze nie ma siedliska bobrów, jednak, aby wszystkie pracy przebiegały zgodnie  

z procedurą sprawdzenie informacji zostanie zlecone. Radny Maciej Brylewski zapytał kiedy 

plac budowy zostanie formalnie przekazany wykonawcy. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak 

odpowiedział, że w najbliższym czasie, po ostatecznym wyjaśnieniu podnoszonych kwestii, 

np. bobrów. Dokumentacja już została przekazana. 
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5b) Sprawozdanie z realizacji rocznego programu współpracy Gminy Kórnik z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego  

na terenie Gminy Kórnik na rok 2018: 

Skrót sprawozdania, będącego załącznikiem do protokołu, przedstawiła kierownik Magdalena 

Matelska – Bogajczyk. 

Nie zadano pytań. 

 

5c) Sprawozdanie z pozyskiwania środków pozabudżetowych: 

Informacje przedstawiła kierownik Anna Biernacka. Dokument jest załącznikiem  

do protokołu. 

Radna Anna Maria Andrzejewska zwróciła uwagę, że w programie Sportowa Polska istniała 

możliwość złożenia kilku wniosków. Zapytała dlaczego w imieniu MiG Kórnik złożono tylko 

jeden. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak odpowiedział, że urząd dysponował kompletną 

dokumentacją dla boiska przy SP 1 Kórnik. Innych wniosków do programu nie składano 

ponieważ nie ma takich potrzeb. Planowana jest aplikacja o wyposażenie dla mini Orlika  

w Robakowie.  Do czasu zakończenia spraw własnościowych nie można złożyć wniosku  

o boisko przy SP 2 Kórnik – Bnin. Pani Anna Biernacka dodała, że wniosek dla Robakowa, 

jak i Orlika w Kórniku, został złożony w odrębnym konkursie. Dokumenty przeszły wstępną 

weryfikację. 

 

5d) Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Kórniku: 

Radni zapoznali się ze sprawozdaniem załączonym do protokołu. Z uwagi na nieobecność 

przedstawiciela SM nie zadano pytań. 

 

5e) Sprawozdanie z prac Komisji Bezpieczeństwa: 

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak powiedział, że w okresie międzysesyjnym Komisja  

nie obradowała. Przypomniał, że protokoły z posiedzeń będą udostępnianie po ich przyjęciu. 

 

6. Sprawozdania Komisji Rady z prac w okresie międzysesyjnym: 

Komisja Edukacji, Kultury i Polityki Społecznej – Przewodniczący Robert Jankowski: 

Radni opiniowali projekty uchwał, zapoznali się z programem Kórnickich Spotkań z Białą 

Damą i dyskutowali nt. polityki senioralnej. 
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Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska – przewodnicząca Beata Bruczyńska: 

Członkowie Komisji zaopiniowali projekt uchwały, wysłuchali informacji nt. działań Spółek 

Wodnych, zapoznali się z uchwałą dot. FS Błażejewa oraz omówili sprawy nawożenia ziemi 

w Kamionkach i Dachowie. Przewodnicząca poinformowała radnych, że po posiedzeniu  

do Biura Rady wpłynęło kolejne pismo w sprawie działań w Kamionkach. 

 

Komisja Infrastruktury, Rozwoju i Polityki Przestrzennej – przewodniczący Adam Zydroń: 

Radni opiniowali projekty uchwał oraz rozmawiali nt. kryteriów doboru do harmonogramu 

budowy i remontu dróg. 

 

Komisja Rewizyjna – przewodniczący Jerzy Walczyk: 

Komisja kontynuowała prace nad sporządzeniem wniosku o udzielenie absolutorium 

burmistrzowi. Ponadto przedstawiciele Rady uczestniczyli w szkoleniu nt. działań 

absolutoryjnych organizowanym przez RIO. 

 

Komisja Budżetu i Finansów – przewodniczący Stanisław Duszczak: 

Radni zaopiniowali projekty uchwał, wysłuchali sprawozdania z wykonania budżetu MiG 

Kórnik w 2018 roku, uzgodnili stanowisko w sprawie zrzeczenia się przez gminę 

odszkodowania.  

 

Przewodniczący ogłosił przerwę. 

Po przerwie: 

 

7a) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok: 

Projekt przedstawiła skarbnik Katarzyna Szamałek. Nie wniesiono uwag.  

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Iwona Kosmalska, Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, 

Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Robert 
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Jankowski, Jarosław Janowski, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena 

Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Agnieszka 

Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Magdalena Kosakowska, Tomasz Nagler 

Uchwała nr VIII/68/2019 

 

7b) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy Żłobkowi w Kamionkach  

oraz zmiany jego Statutu: 

Do głosowania przystąpiono bez uwag. 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy Żłobkowi w Kamionkach oraz zmiany jego Statutu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Iwona Kosmalska, Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, 

Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Robert 

Jankowski, Jarosław Janowski, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena 

Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Agnieszka 

Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Magdalena Kosakowska, Tomasz Nagler 

Uchwała nr VIII/69/2019 

 

7c) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków: 

Radny Stanisław Duszczak zwrócił uwagę, że projektu nie opiniowała Komisja Budżetu  

i Finansów. Radca prawny Przemysław Barczyński powiedział, że Komisja opiniowała 

projekt budżetu, w którym zapisano pieniądze na dotacje celowe. Radny zaznaczył,  

że nie były to środki wskazane dla Biblioteki Kórnickiej. Dodał, że dyrektor Biblioteki 

wskazywał o wiele większe potrzeby. Przewodniczący Adam Lewandowski zauważył,  

że wszyscy członkowie Rady należą do K.BiF. Zaapelował o przyjęcie uchwały. Radny 

Robert Jankowski zapytał o podstawę prawną projektu. Radca prawny wyjaśnił, że w dniu 
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Sesji odbyło się posiedzenie Kolegium RIO, które stwierdziło nieważność części uchwały 

RMiG Kórnik  nr VII/55/2019 z 27 marca 2019 roku. Uchwała może stanowić podstawę 

prawną do przyjęcia obecnie procedowanego dokumentu. Burmistrz Przemysław Pacholski 

zarekomendował podjęcie uchwały. Przyznał, że brak opinii K.BiF to niedopatrzenie. 

Zaznaczył, że Bibliotece Kórnickiej brakuje 150 tys. zł by móc rozpocząć procedurę 

wyłonienia wykonawcy prac. Przewodniczący Adam Lewandowski podkreślił, że aktualny 

jest postulat mieszkańców i samorządu dotyczący likwidacji parkingu na podzamczu. Radny 

Stanisław Duszczak zapytał, czy do Urzędu wpłynęły wnioski innych podmiotów. Burmistrz 

Przemysław Pacholski powiedział, że w obecnej chwili nie ma innych niezrealizowanych 

wniosków. Przypomniał, że w 2018 roku parafia kórnicka otrzymała 37 tys. zł 

dofinansowania do remontu kolegiaty.  

Radny Stanisław Duszczak poprosił, by w §1 uchwały zapisać kwotę dotacji słownie. 

Poprawiony projekt poddano pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane  

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Iwona Kosmalska, Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, 

Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, Robert Jankowski, Jarosław Janowski, Adam 

Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, 

Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Stanisław Duszczak, Roman Genstwa 

NIEOBECNI (2) 

Magdalena Kosakowska, Tomasz Nagler 

Uchwała nr VIII/70/2019 

 

7d) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie ustalenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórym nauczycielom, obniżek godzin dla 

dyrektorów szkół i innych nauczycieli, którym powierzono funkcje kierownicze oraz wymiaru 

godzin zajęć nauczycieli prowadzących zajęcia z przedmiotów o różnym wymiarze godzin 
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zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest 

Miasto i Gmina Kórnik: 

Bez zastrzeżeń. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

niektórym nauczycielom, obniżek godzin dla dyrektorów szkół i innych nauczycieli, którym 

powierzono funkcje kierownicze oraz wymiaru godzin zajęć nauczycieli prowadzących 

zajęcia z przedmiotów o różnym wymiarze godzin zatrudnionych w szkołach i placówkach 

oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Miasto i Gmina Kórnik.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Iwona Kosmalska, Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, 

Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Robert 

Jankowski, Jarosław Janowski, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena 

Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Agnieszka 

Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Magdalena Kosakowska, Tomasz Nagler 

Uchwała nr VIII/71/2019 

 

7e) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru przystąpienia do prac nad koncepcją 

utworzenia związku międzygminnego realizującego zadania z zakresu gospodarki odpadami 

komunalnymi: 

Nie wniesiono zastrzeżeń. 

Głosowano w sprawie: 

zamiaru przystąpienia do prac nad koncepcją utworzenia związku międzygminnego 

realizującego zadania z zakresu gospodarki odpadami komunalnymi.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 
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Iwona Kosmalska, Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, 

Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Robert 

Jankowski, Jarosław Janowski, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena 

Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Agnieszka 

Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Magdalena Kosakowska, Tomasz Nagler 

Uchwała nr VIII/72/2019 

 

7f) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu 

kąpielisk na terenie Miasta i Gminy Kórnik w 2019 roku: 

Nie podjęto dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 

określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie Miasta i Gminy Kórnik  

w 2019 roku.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Iwona Kosmalska, Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, 

Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Robert 

Jankowski, Jarosław Janowski, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena 

Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, 

Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jerzy Rozmiarek 

NIEOBECNI (2) 

Magdalena Kosakowska, Tomasz Nagler 

Uchwała nr VIII/73/2019 

 

7g) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi 

Błażejewko: 

Do głosowania przystąpiono bez uwag. 

Głosowano w sprawie: 
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zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Błażejewko.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Iwona Kosmalska, Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, 

Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Robert 

Jankowski, Jarosław Janowski, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena 

Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Agnieszka 

Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Magdalena Kosakowska, Tomasz Nagler 

Uchwała nr VIII/74/2019 

 

7h) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi 

Czołowo: 

Nie wniesiono zastrzeżeń. 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Czołowo.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Iwona Kosmalska, Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, 

Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Robert 

Jankowski, Jarosław Janowski, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena 

Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Agnieszka 

Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Magdalena Kosakowska, Tomasz Nagler 

Uchwała nr VIII/75/2019 

 

7i) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi 

Koninko: 
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Bez dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Koninko.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Iwona Kosmalska, Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, 

Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Robert 

Jankowski, Jarosław Janowski, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena 

Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Agnieszka 

Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Magdalena Kosakowska, Tomasz Nagler 

Uchwała nr VIII/76/2019 

 

7j) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi 

Runowo: 

Radna Beata Bruczyńska zapytała, czy będą opracowywane strategie dla kolejnych sołectw. 

Kierownik Anna Biernacka wyjaśniła, że program Wielkopolska Odnowa Wsi obowiązuje  

do 2020 roku. Nie wiadomo, czy będzie kontynuowany, a jeśli tak, to w jakiej formie. Urząd 

Marszałkowski Województwa Wlkp. Prowadzi nabór nowych moderatorów, którzy 

odpowiadają za opracowanie dokumentów. Prawdopodobnie pierwsze informacje  

nt. ewentualnej kontynuacji będą dostępne pod koniec maja br. 

Przystąpiono do opiniowania projektu. 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Runowo. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Iwona Kosmalska, Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, 

Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Robert 

Jankowski, Jarosław Janowski, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena 



   

15 

 

Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Agnieszka 

Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Magdalena Kosakowska, Tomasz Nagler 

Uchwała nr VIII/77/2019 

7k) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kórnik: 

Brak zastrzeżeń. 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy ulicy w miejscowości Kórnik.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Iwona Kosmalska, Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, 

Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Robert 

Jankowski, Jarosław Janowski, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena 

Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Agnieszka 

Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Magdalena Kosakowska, Tomasz Nagler 

Uchwała nr VIII/78/2019 

 

7l) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego, terenów położonych w obrębie geodezyjnym Skrzynki, w rejonie  

ul. Poznańskiej, gmina Kórnik: 

Przewodniczący Adam Lewandowski poinformował, że w sprawie projektu wpłynęło pismo 

od mieszkańców Skrzynek. Mieszkańcy są również obecni na Sesji. Radna Beata Bruczyńska 

– sołtys Skrzynek, odczytała pismo mieszkańców (załączone do protokołu). Następnie 

zwróciła uwagę, że Skrzynki nigdy nie kwalifikowały się do przeprowadzenia jakichkolwiek 

inwestycji. Aquanet nie chce budować kanalizacji sanitarnej, ponieważ z uwagi na małą 

liczbę mieszkańców, się to nie opłaca. Radna oświadczyła, że podjęcie uchwały zamyka 

drogę rozwoju wsi i krzywdzi mieszkańców. W tym samym czasie inne miejscowości mogą 

się rozwijać, a ich mieszkańców przybywa. Podała przykład sąsiedniej Mościenicy, gdzie 

domy powstają nawet nad jeziorem. Radna przypomniała, że już w 2014 roku mieszkańcy 
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wnosili o nie zamykanie możliwości rozwoju. Prośby nie zostały uwzględnione i Rada 

przyjęła studium. Skrzynki nie mogą się rozbudowywać od strony Kórnika. Radna Beata 

Bruczyńska podkreśliła, że przyjmując dziś m.p.z.p. radni zatrzymają jakikolwiek rozwój wsi, 

która jest bardzo atrakcyjna, leży nad dwoma jeziorami. Radna dodała, że w Skrzynkach  

są głównie ziemie lasy V i VI, a nie I i II, jak podaje projekt uchwały. 

Przewodniczący RMiG Kórnik udzielił, w drodze wyjątku, głosu przedstawicielce 

mieszkańców Skrzynek. Zaznaczyła ona, że mieszkańcy wyrażają ogromny żal. Zapytała,  

w czym Skrzynki są gorsze od innych miejscowości, że radni tak chcą je potraktować. 

Powiedziała, że inne wsie się rozwijają, a Skrzynki nie. Podkreśliła, że rolnicy dysponują 

ziemią niskich klas. Z uwagi na sytuację ekonomiczną – nieopłacalność pracy rolników  

na takiej ziemi, zmuszeni będą wystąpić o umorzenie podatków. Przedstawicielka 

mieszkańców powiedziała, że dzieci rolników nie kształcą się w tym kierunku, nie chcą 

kontynuować pracy na roli. Jeśli m.p.z.p. wejdzie w życie, dzieci nie będą mogły wybudować 

domów na rodzinnych gruntach. Podkreśliła, że właściciele nie chcą dzielić nieruchomości  

na działki mniejsze niż 700m
2
. Zapytała, w czym dzieci mieszkańców Skrzynek są gorsze  

od innych. Zaznaczyła, że radni podejmując uchwałę decydują o przyszłości właścicieli 

nieruchomości i ich dzieci. Mieszkanka zwróciła uwagę, że Skrzynki są wsią leżącą najbliżej 

Kórnika, a mimo to odciętą od rozwoju. Podkreśliła, że wszystkie media (wodociąg, gazociąg, 

telefon) mieszkańcy zawdzięczają społecznym komitetom. Zauważyła, że przez Skrzynki 

przebiega kolektor sanitarny z Kórnika do Borówca, ale mieszkańcy wsi nie mogą  

z tego korzystać, gdyż jest ich zbyt mało. Mieszkanka przywołała słowa radnych, którzy 

mówili, że można zmienić studium dla Skrzynek. Powiedziała, że wg informacji kierownika 

Wydziału PP UMiG Kórnik procedura zmiany studium Skrzynek będzie możliwa  

do przeprowadzenia za 30 lat, po wypełnieniu innych, już prowadzonych oraz planowanych, 

procedur. Mieszkańcy i właściciele nieruchomości nie godzą się na to postępowanie.  

Chcą mieć możliwość stanowienia o swojej własności. Przedstawicielka mieszkańców 

powiedziała, że gospodarstwo rolne jest przedsiębiorstwem, jednak prowadzący je nie mogą 

czerpać zysków, gdyż uprawy na glebach niskiej klasy nie są opłacalne. Podkreśliła, że radni 

zostali powołani przez mieszkańców, by reprezentować ich interesy. Oświadczyła,  

że zagrożeniem dla wsi jest rolnictwo i nawożenie pól wzdłuż cieków wodnych.  

Na zakończenie wypowiedzi powiedziała, że mieszkańcy chcą zgody na zabudowę 

jednorodzinną, a nie blokowisko, czy zabudowę siedliskową. Powtórzyła, że władze 

samorządowe nie liczą się ze zdaniem mieszkańców i właścicieli nieruchomości, którzy cały 

czas przedstawiają propozycje rozwiązania sprawy, w tym zmiany wniosków o wydanie 



   

17 

 

warunków zabudowy. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły poinformował, że dla omawianego 

obszaru wpłynęły dwa wnioski o wydanie warunków zabudowy. Pierwszy o 27 domów 

jednorodzinnych w zabudowie wolnostojącej, drugi o 50 budynków mieszkalnych 

jednorodzinnych w zabudowie wolnostojącej. Wiceburmistrz przypomniał, że zgodnie  

z prawem, budynek jednorodzinny może być dwulokalowy. Wiceburmistrz podkreślił, że jeśli 

radni nie przyjmą przedstawionego m.p.z.p. na bieżącej Sesji decyzje będzie trzeba wydać. 

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak nie zgodził się z przedstawionymi informacjami  

nt. braku możliwości realizowania inwestycji w Skrzynkach z powodu malej liczby 

mieszkańców. Gęstość zaludnienia wpływa jedynie na możliwość aplikowania o środki 

zewnętrze. Tymczasem w WPF zakończenie kanalizacji Skrzynek przewidziane  

jest na 2022 rok. Prace będą prowadzone w zamieszkałej części wsi. Dodał, że drogi będą 

budowane po zakończeniu prac kanalizacyjnych. Dodatkowo, poza gminą prowadzone  

są działania związane z budową magistrali wodociągowej. Radny Adam Zydroń stwierdził,  

że przyjęcie planu nie zamyka możliwości władania własnymi nieruchomościami. Uznał,  

że za 2-3 lata można zmienić studium i opracować nowy plan miejscowy, jednak nie z taką, 

jak wnioskują właściciele, intensywnością zabudowy. Przedstawiciel mieszkańców uznał,  

że gmina nie może zagwarantować, że tak się stanie. Kierownik Tomasz Wojciechowski 

powiedział, że jeśli mpzp zostanie uchwalony mieszkańcy  mogą wystąpić do wojewody. 

Wojewoda bada zgodność podjętej uchwały z prawem. Można również złożyć skargę  

do WSA. Następnie kierownik przedstawił zakres zapisów planu. Podkreślił, że mieszkańcy 

uczestniczyli w procedurze. Przyznał, że propozycja zmiany wniosków o wydanie WZ jest 

uczciwa. Zaznaczył, że wydane decyzje o warunkach zabudowy będą miały wpływ na sposób 

zagospodarowania dalszego obszaru. Możliwość potencjalnej zmiany studium nie gwarantuje 

wprowadzenia zapisów o zabudowie mieszkaniowej. Kierownik przypomniał, że przed 

radnymi jest decyzja o zagospodarowaniu omawianego obszaru: zabudowa lub jej brak. 

Przedstawicielka mieszkańców powiedziała, że przedstawiona przez właścicieli propozycja 

wprowadzenia zabudowy (rysunek załączony do pisma mieszkańców) gwarantuje częściową 

urbanizację spornego terenu. Jeśli rolnicy nie będą mogli dłużej utrzymywać się ze swojej 

pracy, sprzedadzą część gruntów. Nowi właściciele mogą nie być tak ugodowi. Obecni 

posiadacze chcą wprowadzenia jedynie zabudowy jednorodzinnej. Mieszkanka zaapelowała 

do radnych o naprawę błędu, który został popełniony w Skrzynkach, o pozwolenie na rozwój 

wsi. Zaznaczyła, że budowa domów w Skrzynkach już trwa. Radna Anna Maria 

Andrzejewska podkreśliła, że radni nie mogą uchwalić m.p.z.p. niezgodnego z zapisami 

studium.  Podkreśliła, że nie ma infrastruktury zabezpieczającej potrzeby mieszkańców. 
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Zwróciła uwagę, że mieszkańcy 150 lokali będą jeździli 300 samochodami. Skrzyżowanie  

w rejonie ul. Woźniaka w Kórniku nie obsłuży takiego ruchu. Radny Maciej Brylewski 

przypomniał, że właściciele, którzy złożyli wnioski o wydanie warunków zabudowy 

zaproponowali wycofanie wniosków. Uznał, że RMiG Kórnik w takiej sytuacji może  

na miesiąc wstrzymać uchwalenie planu. Będzie to czas na wypracowanie porozumienia. 

Kierownik Wydziału PP podkreślił, że wypracowane rozwiązanie będzie kompromisowe. 

Radny Jerzy Walczyk zauważył, że nikt mieszkańcom nie da gwarancji, że przyjęty plan 

będzie ich zadowalał. Również propozycja wycofania wniosków o WZ, przedstawiona  

w ostatnim momencie, nie gwarantuje niczego. Zaznaczył, że radni szukają sposobu  

na ograniczenie niekontrolowanej zabudowy. Uznał, że nie występuje się o zgodę na budowę 

50 domów, jeśli ma się w planie budowę 1 – 2 domów dla rodziny. Po uzyskaniu warunków 

zabudowy nieruchomości najpewniej zostaną sprzedane. Radny Jerzy Walczyk powiedział,  

że również po uchwaleniu planu można rozmawiać, by ustalić odpowiednie zasady 

zabudowy. Priorytetem jest jednak ograniczenie zabudowy deweloperskiej. Radny 

przypomniał, że infrastruktura nie nadąża za przyrostem mieszkańców. Radny Adam Zydroń 

powiedział, że spotykał się z mieszkańcami Skrzynek. Sugerował, by złożyli wnioski  

o WZ dla 3-4 domów, nie 50. Zapytał, jaką gmina ma gwarancję, że właściciele wycofają 

wnioski. Kierownik Tomasz Wojciechowski doprecyzował, że nie wszyscy właściciele 

złożyli wnioski dotyczące tak znacznej liczby domów. Burmistrz Przemysław Pacholski 

zwrócił uwagę na fakt, że mieszkańcy wnoszą o przeznaczenie 50 ha pod zabudowę. Zapytał 

jak przedstawia się kompromis w takiej sytuacji. Powiedział, że opcje dla wniosków  

o budowę domów dla dzieci zostaną rozważone podczas prac nad zmianą studium. Nie można 

się jednak zgodzić na zabudowę 50 ha. Burmistrz oświadczył, że władztwo planistyczne 

istnieje podczas uchwalania m.p.z.p. Nie ma go przy wydawaniu warunków zabudowy.  

Po zakończeniu dyskusji przystąpiono do głosowań. 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia uwag wniesionych do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, 

terenów położonych w obrębie geodezyjnym Skrzynki, w rejonie ul. Poznańskiej, gmina 

Kórnik zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszej uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
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Iwona Kosmalska, Anna Maria Andrzejewska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Robert 

Jankowski, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, Andrzej Regulski, Andrzej Surdyk, Jerzy 

Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (2) 

Beata Bruczyńska, Roman Genstwa 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

 

Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, Jarosław Janowski, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Agnieszka Wiśniewska 

NIEOBECNI (2) 

Magdalena Kosakowska, Tomasz Nagler 

Głosowano w sprawie: 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, terenów położonych w obrębie 

geodezyjnym Skrzynki, w rejonie ul. Poznańskiej, gmina Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Iwona Kosmalska, Anna Maria Andrzejewska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Adam 

Lewandowski, Jarosław Mieloch, Andrzej Regulski, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Adam 

Zydroń 

PRZECIW (3) 

Beata Bruczyńska, Roman Genstwa, Jarosław Janowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, Robert Jankowski, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Agnieszka Wiśniewska 

NIEOBECNI (2) 

Magdalena Kosakowska, Tomasz Nagler 

Uchwała nr VIII/79/2019 

 

8. Interpelacje i zapytania radnych: 

Nie złożono interpelacji i zapytań. 
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9. Odpowiedzi na interpelacje: 

Nie zgłoszono zastrzeżeń do odpowiedzi. Dokumenty zostały załączone do protokołu. 

 

10. Wolne głosy i wnioski. Informacje: 

Radna Iwona Cupryjak, odnosząc się do wyniku głosowania nad ostatnim projektem 

powiedziała, że nie rozumie jak w tak istotnej sprawie - porządku przestrzennego w gminie -  

radni mogą nie mieć zdania. Radny Roman Genstwa odpowiedział, że nie komentuje  

się wyników głosowania. 

 

Radna Beata Bruczyńska poprosiła, by UMiG Kórnik zwrócił się do projektantów kanalizacji 

sanitarnej w Skrzynkach o przedstawienie wstępnej koncepcji opracowania. Wiceburmistrz 

Bronisław Dominiak powiedział, ze można zorganizować spotkanie z mieszkańcami. 

 

Radna zapytała również, czy MiG Kórnik wystarcza środków na opłacenie rachunków  

za energię elektryczną. Burmistrz Przemysław Pacholski odpowiedział, że tak.  Podkreślił,  

że gmina ma płynność finansową. 

 

Radny Adam Zydroń przedstawił i złożył na piśmie (załącznik do protokołu) wniosek  

o przygotowanie zestawienia niezrealizowanych uchwał w sprawie przystąpienia  

do opracowania m.p.z.p. podjętych od 2003 roku. 

 

Radny Stanisław Duszczak zawnioskował o zwiększenie liczby miejsc parkingowych  

dla rowerów w Kórniku – Bninie. 

 

Radny Jarosław Janowski zapytał, czy Urząd złoży reklamację dotyczącą parkietu sali 

gimnastycznej SP Kamionki. Kierownik Wydziału Inwestycji odpowiedziała, że UMiG 

otrzymał ekspertyzę od głównego wykonawcy, z którą się nie zgadza. Wystąpiono do innego 

rzeczoznawcy. 

 

Radna Iwona Kosmalska poprosiła by UMiG wystąpił do ZDP o utrzymanie ograniczenia 

tonażu na drodze w Dachowie do 12t. Tak jak podczas prac remontowych. 
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Radna Anna Maria Andrzejewska zaapelowała do radnych o nie pozostawanie obojętnym 

wobec strajku i postulatów nauczycieli. Przewodniczący Adam Lewandowski wyraził 

nadzieję, że trudna sytuacja zostanie rozwiązana. 

 

Radny Roman Genstwa zgłosił, że: 

- oświetlenie uliczne w Szczodrzykowie przy ul. Ogrodowej 3 jest niesprawne, 

- ciąg ulic w Kórniku – od ul. Ks. Jabłońskiego do ul. Prof. Steckiego jest zanieczyszczony 

przez odchody psie. Zaproponował ustawienie odpowiednich pojemników. 

Radny zawnioskował również o posadowienie barierek ochronnych nad przepustem  

w Dziećmierowie przy ul. Leśnej. 

 

Przewodniczący Adam Lewandowski zgłosił konieczność zwiększenia liczby koszy na śmieci 

na Pl. Browarowym w Kórniku. 

 

Radny Robert Jankowski zapytał kiedy zostanie włączone oświetlenie Pl. Jesionowego  

w Kórniku – Bninie. Burmistrz Bronisław Dominiak odpowiedział, że niebawem. 

Radny zapytał także kiedy zostanie wykonane boisko przy SP 2 w Kórniku – Bninie.  

Na zakończenie swojej wypowiedzi radny zapytał, czy jest szansa na wykonanie chodników 

wzdłuż ulic Młyńskiej i Kantego w Kórniku. Podkreślił, że drogi te prowadzą do przedszkoli. 

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak posiedział, że będą wykonywane prace na ul. Kantego.  

Z uwagi na wąski pas drogowy ul. Młyńskiej wykonanie tam chodnika jest bardziej 

skomplikowane. Będą prowadzone analizy rozwiązań.  

 

Radny Maciej Brylewski, w imieniu Klubu Radnych MY Kórniczanie, odczytał i złożył  

na piśmie (załącznik do protokołu) oświadczenie w sprawie strajku nauczycieli. 

Przewodniczący Adam Lewandowski, w imieniu środowiska oświatowego, podziękował  

za wsparcie strajku. Radna Beata Bruczyńska podziękowała za przeprowadzenie egzaminów. 

 

Radna Magdalena Pawlaczyk zapytała kiedy zostanie ogłoszony konkurs dot. zatrudnienia  

w UMiG rzecznika osób starszych. Burmistrz Przemysław Pacholski powiedział, że konkurs 

zostanie ogłoszony po przygotowaniu opisu stanowiska pracy. 
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Radna Agnieszka Wiśniewska zapytała, czy został ogłoszony przetarg na wykonanie projektu 

drogi ul. Klonowej w Dachowie. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak powiedział, że został 

określony zakres prac i skierowany na platformę zakupową w celu wyboru projektanta.  

 

Radny Jerzy Rozmiarek poprosił o wystąpienie do ZDP o wykoszenie poboczy drogi 

powiatowej Czmoń – Radzewo. 

  

Burmistrz Przemysław Pacholski odniósł się do rozmów nt. strajku nauczycieli. Podziękował 

za pomoc w przeprowadzeniu egzaminów. Powiedział, że popiera strajk. Przypomniał,  

że za strajk nie przysługuje wynagrodzenie, taka jest również opinia RIO. Dodał jednak,  

że wszystkie pieniądze zaplanowane w budżetach placówek oświatowych pozostają  

w jednostkach.  

 

Przewodniczący Adam Lewandowski powiedział, że następna Sesja – Absolutoryjna 

odbędzie się 29 maja br., o godzinie 13.00 w strażnicy OSP Kórnik. Posiedzenia komisji 

odbędą się 21 i 23 maja br.  

Przewodniczący przypomniał radnym o obowiązku złożenia, do 30 kwietnia, oświadczenia 

majątkowego  wraz z PIT. 

 

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak poinformował, że 21.05.2019 roku w strażnicy OSP 

Kórnik odbędą się konsultacje w sprawie przebiegu  S11. 

 

Przewodniczący Adam Lewandowski powiedział, że na stronie internetowej Rady (BiP) 

zostaną zamieszczone informacje o debacie, która odbędzie się podczas Sesji Absolutoryjnej. 

 

11. Zakończenie Sesji: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący Adam Lewandowski zakończył 

VIII Sesję Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

 

         Przewodniczący 

Rady Miasta i Gminy Kórnik 

 

      Adam Lewandowski  

 

Protokołowała  Helena Cyranik 

  


